
 
Skolebestyrelsesmøde på Grøndalsvængets Skole 

22.09. 2020 kl. 17.30 – 19.30 
- Sted: Bygning1, personalerummet 
- Deltagere: Lene, Thomas, Kitty, Johnny, Dan, Stine, Christine, Signe, GF, FK, KG, AHN, KALA, Ardiana,  

Afbud:   Maher, Dan,  Malik, Ahmed, Rikke 

Emne (ansvarlig) Hvad skal vi udrette? Proces 
hvordan?) 

Tid Beslutning – hvem gør hvad? 

Formalia  
 
 

Følge op på og godkende 
referat 
 

 
 
 
 

5 min.  
Kitty: Fra nu af flyttes rundt på dagsordenen, så ”Nyt fra” flyttes 
øverst. 
 
 

Formanden har ordet Orientering fra formanden  10 min. SB-forældrene ønsker at sætte fokus på sproget – fælles tema 
for hele skolen. De næste tre måneders SB-arbejde skal bruges 
til at planlægge og udføre dette. 
 
Desværre er kurset for skolebestyrelser i næste weekend aflyst 
grundet Corona. 
 

Nyt fra elevråd 
 
 

Sikre at sager fra elevrådet 
bliver behandlet og evt. 
implementeret. 
 

Elevrådsrepræsentanter
ne orienterer om emner 
behandlet i elevrådet 
 

10 min.  
Ardiana orienterer om at elevrådet er blevet koblet på et 
pilotprojekt ”energirigtig adfærd” som har til formål at 
synliggøre og sænke skolens energiforbrug. 
 

Økonomi Orientering om skolens 
økonomi 
- Materiale udsendes 

mandag d. 21/9  

Orientering 10 min. KG orienterer om skolens økonomi. 
Det har været et ekstremt år på det økonomiske område også. 
Der er pt. et merforbrug på mere end 1,6 mio. men der er en 
forventning om, at de 1,2 mio. bliver finansieret via Corona-
midlerne. Merforbruget ligger alt sammen i 
personaleomkostninger – de ekstra personaler i Corona-fase 2. 



To langtidssyge personaler udgør ligeledes en del af 
merforbruget. 
 
 
 

Samarbejde SB og 
forældreråd på KKFO 

Opstart på arbejde med 
udarbejdelse af retningslinje for 
samarbejde mellem skole og 
KKFO 

Drøftelse og 
udarbejdelse 
Jf. bilag 

20 min.  
FK og KG udarbejder udkast til retningslinjer som gennemgås på 
kommende SB-møde og forældrerådsmøde. 

Kontaktforældremøde Planlægning 
- Indhold  
- Praktiske forhold 

Drøftelse og 
planlægning 

20 min.  
Det foreslås at temaet for kontaktforældrerådet kunne være: 
-Tal og skriv pænt 
-digitale medier 
 
Det besluttes at temaet for kontaktforældremødet i februar 
bliver: 
Oplæg om børn og unges brug af digitale medier. 
Kitty vil gerne ansøge om midler til oplægsholder. 
KG og Lene undersøger mulige oplægsholdere. 
 
Beslutning: 
Opgavebeskrivelsen for kontaktforældre skal lægges på 
hjemmesiden. Når kontaktforældrene er nyvalgte er i efteråret 
skal de have tilsendt ”tillykke med valget” + link til 
opgavebeskrivelsen. AHN laver udkast til skriv. 
 
 
 

SB nyhedsbrev Drøfte indhold og fastlægge 
arbejdsgruppe 

Drøftelse og 
uddelegering 

15 min. Input til emner. Signe er frisk på opgaven med at lave et udkast. 
 

Nyt fra Lokaludvalget Orientering  Dan fortæller 10 min.  
Dan har meldt afbud, men har sendt skriftlig opdatering. 
STATUS FRA BISPEBJERG LOKALUDVALG 
 



Vi har den seneste måned haft flere borgermøder omkring 
byudvikling på Drejervej og Lygten. Vores største bekymring går 
på det store antal ungdomsboliger samt mangel på 
familieboliger. 
Bispebjerg bydel har det laveste gennemsnit af lejlighedernes 
størrelser i hele kommunen. (Vi ligger under 55 kvm. i 
gennemsnit, hvis jeg husker korrekt.) 
 
Igennem længere tid har vi arbejdet for at få en lægepraksis på 
Bispebjerg Torv (tæt ved Grundtvigs Kirken). Dialogen med 
Københavns Kommune har været langvarig. Vi fik lovning på at 
dette ville blive en del af budgetforhandlingerne i år. I stedet for 
selv at få lægeklinikken etableret, ønskede kommunen at få om 
disponeret statelige midler fra Sydhavnen til Bispebjerg, så 
afklaringen blev skubbet. 
Det samlet forløb har varet i over et år, hvilket nu har medført at 
lægerne har sagt nej til Bispebjerg. Bydelen står stadig over 
mangler imellem 4-8 læger. 
 
Bylivspujlen skulle normalvis kaste en masse penge ud til 
aktiviteter i september. Dette har været en vanskelig opgave 
fordi, vi er en del af Københavns Kommune som har opfordret til 
at begrænse sociale arrangementer af hensyn til covid-19. 
Mange ansøgninger har fået deres behandling udskudt til 
oktober for at få et mere realistisk billede af situationen. 
 

Nyt fra…. 
 
 

- Forældrene 
- Personalet 
- Ledelsen 
- KKFOén 

 
 
 

15 m
in
. 

Forældrene 
- 

 
KKFOen:  
Desværre er en af de nyansatte pædagoger blevet tilbudt en ny 
stilling, han ikke kunne sige nej tak til. Stillingen er blevet slået 
op og indtil da er Marlou i den pågældende klasses skema. 
 



Der er igen frugtordning om eftermiddagen og det er tydeligt er 
børnene er rigtig glade for muligheden. 
 
Personalet: 
Vi har afholdt skolens egen idrætsdag ”Fart over feltet” – under 
strenge Corona-retningslinjer. Det forløb rigtig fint. 
 
Både drenge og piger på 8. årg. har været på 
Københavnerakademi – uge 36 og 38. Der var ikke overnatning, 
men kun lange dage kl. 6.30-20.00 på Amager. 
 
Ledelsen 
En af lærerne på 5. årg. er blevet tilbudt nyt job og har sagt ja 
tak. Stillingen blev hurtigt slået op og heldigvis ser det ud til at vi 
allerede har en god kandidat på plads. 
 
Ny arbejdstidsaftale for lærerne er ved at blive foldet ud. Det ser 
umiddelbart ud til at den lægger sig meget fint op ad den 
Københavnske lokalaftale.  
 
Der er igen morgensang om fredagen – Coronasikrede små hold 
som synger mens der livestreames. 
 
Der har været fire elever i fire forskellige klasser, som har fået 
konstateret Corona inden for den sidste periode. Skolen har 
fulgt retningslinjerne og har sendt klasser og elever hjem. 
Heldigvis er der indtil nu ikke blevet startet smittekæder. 
Der har været en stor del af medarbejderne, som har haft 
Coronasymptomer og som derfor er blevet sendt hjem til 
testning. Andre har været i nær kontakt med smittede og har 
derfor været sendt i karantæne. Samlet set har vi derfor haft en 
del vikarer i de forskellige klasser. Der er meget fokus på at der 
foreligger vikarmaterialer. 
 
Indskrivning af nye 0. kl. elever 



  

Vi er ved at gøre klar til indskrivningen i slutningen af oktober. 
Der er rekordmange distriktsbørn i år: 130. 
 
 
 

  Næste møde 20.10.2020 
 

 5 min. 
 
 

På Vibevej er der kommet nogle fine aftegninger på vejen som 
viser ”Pas på her skole og børn”. Skal vi ikke også have det? 
 


